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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.2/28-2-2012 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
Αριθ. Απόφασης  40                 Περίληψη 

  Έκδοση ψηφίσματος του Δημοτικού Συμβουλίου 
σχετικά με την κατάργηση του Οργανισμού Εργατικής 
Εστίας   

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 28 Φεβρουαρίου 2012  ημέρα Τρίτη και ώρα 13:30, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.10283/23-2-2012 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δημαρχόπουλου Χαράλαμπου για 
να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες  29  
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ      ΑΠΟΝΤΕΣ  
1) Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος)   1) Ηλιάδης Θωμάς 
2) Αγκόρτσας Απόστολος      2) Καλογερής Κρίτων 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος      3) Σπυριδόπουλος Νικόλαος 
4) Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν      4) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 
5) Βασιλούδης Ηλίας     που δεν προσήλθαν στη συνεδρίαση              
6) Βορίδης Δημήτριος     αν και νόμιμα προσκλήθηκαν. 
7) Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος      
8) Δρεμσίζης Ιωάννης  
9) Θεοδωρίδης Αναστάσιος     
10) Καραγιαννίδου-Πατσατζή Σοφία  20) Παπασταματίου Γεώργιος   
11) Κολλάρος Γεώργιος    21) Πούλιος Χρίστος                                                                                
12) Κυριακίδης Αλέξανδρος    22) Πατσίδου Δέσποινα  
13) Μαζαράκης Σπύρος    23) Ταρενίδης Παναγιώτης 
14) Μούρκας Χρήστος    24) Τοπ Ισμέτ  
15) Μπεκτές Σαμπρή     25) Τσεγγελίδης Ιωάννης   
16) Μπένης Δημήτριος                                  26) Τσέπελης Εμμανουήλ         
17) Ξυνίδης Αθανάσιος    27) Φανουράκης Εμμανουήλ 
18)  Παναγιωτίδης Γρηγόρης   28) Φιλίππου Φίλιππος   
19) Παπαδόπουλος Κυριάκος              29) Φωτιάδης Νικόλαος              
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται και ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης και οι Πρόεδροι της Τοπικής 
Κοινότητας Ευμοίρου Ανδρεάδης Αναστάσιος, Δαφνώνα Σιδηρόπουλος Δημήτριος, Γέρακα Γιασήρ Αϊτάν. 
 
Γίνεται μνεία ότι ο δ.σ. Αγκόρτσας Απόστολος προσήλθε στην συνεδρίαση κατά την συζήτηση του 2ου 
θέματος και η δ.σ. Καραγιαννίδου Σοφία προσήλθε στη συνεδρίαση κατά την συζήτηση του 19ου θέματος. 
 
Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 
και εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 16-2-2012 
αίτημα των δημοτικών συμβούλων Σπυριδόπουλου Νικόλαου, Βορίδη Δημήτριου, Φανουράκη Εμμανουήλ, 
Μαζαράκη Σπύρου, Τσεγγελίδη Ιωάννη, Ανταμπούφη Νικόλαου, Αγκόρτσα Απόστολου, Μούρκα Χρήστου, 
Φωτιάδη Νικόλαου, Κολλάρου Γεώργιου και Ταρενίδη Παναγιώτη, το οποίο έχει ως εξής: 
Εμείς που υπογράφουμε παρακάτω κρίνουμε ότι πρέπει το Δημοτικό Συμβούλιο να αντιμετωπίσει το 
ζήτημα που έχει προκύψει με την απόφαση για το κλείσιμο των Οργανισμών Εργατικής Εστίας και 
Εργατικής Κατοικίας. Ιδιαίτερα οξυμένο θα εμφανιστεί στην πόλη μας το πρόβλημα με τον Βρεφονηπιακό 
Σταθμό που σήμερα λειτουργεί με 13 εργαζόμενους και φιλοξενεί 40 βρέφη και νήπια.  

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης κ. Στυλιανίδη ο οποίος μεταξύ 
των άλλων δήλωσε ότι αφού διασφαλιστεί η υγιεινή και η ασφάλεια των παιδιών από τους παιδικούς 
σταθμούς που σήμερα λειτουργούν, θα μπορέσει ο Δήμος να απορροφήσει αυτά τα παιδιά και ζήτησε την 
κατανόηση του προσωπικού που εργάζεται στους παιδικούς και βρεφονηπιακούς σταθμούς του Δήμου 
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Ξάνθης. Όσον αφορά για το προσωπικό το οποίο εργάζεται στον Οργανισμό τόνισε ότι και να αποφασίσει ο 
Δήμος να το απασχολήσει δεν θα μπορέσει να το πληρώσει διότι το Ελεγκτικό Συνέδριο δεν θα εγκρίνει 
οποιοδήποτε ένταλμα.  

Στην συνέχεια ο Δήμαρχος κατέθεσε στο Δημοτικό Συμβούλιο το αριθμ.πρωτ.9140/20-2-2012 
έγγραφο προς τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης κ. Κουτρουμάνη Γεώργιο σύμφωνα με 
το οποίο ζητά να επανεξετάσει το Υπουργείο την θέση του όσον αφορά την κατάργηση και του Οργανισμού 
Εργατικής Εστίας αλλά και του Οργανισμού Εργατικής Κατοικίας, τονίζοντας πως ο Δήμος θα μπορούσε να 
αναλάβει την λειτουργία του Παιδικού Σταθμού για να μη βρεθούν στον δρόμο 80 νήπια αλλά και οι 
εργαζόμενοι σήμερα στον βρεφονηπιακό σταθμό με προϋπόθεση τη μεταφορά των εγκαταστάσεων και του 
εξοπλισμού στην κυριότητα του Δήμου και κατά το δυνατόν τη μεταφορά ανάλογης πίστωσης τουλάχιστον 
για μία 3ετία 
Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη και το από 16-2-2012 αίτημα 
των δημοτικών συμβούλων,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
Τη συγκρότηση επιτροπής αποτελούμενη από τους δημοτικούς συμβούλους Κολλάρο Γεώργιο, Φωτιάδη 
Νικόλαο και Μαζαράκη Σπύρο, προκειμένου να επεξεργασθούν κείμενο ψηφίσματος σχετικά με το 
κλείσιμο του Οργανισμού της Εργατικής Εστίας. Η παραπάνω επιτροπή αφού επεξεργάστηκε το κείμενο, το 
κατέθεσε στο Δημοτικό συμβούλιο το οποίο αποφάσισε ομόφωνα να αποσταλεί το ψήφισμα σχετικά με το 
κλείσιμο του Οργανισμού της Εργατικής Εστίας, το οποίο έχει ως εξής: 

ΨΗΦΙΣΜΑ  
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΞΑΝΘΗΣ 

Αποτελεί παραλογισμό και πράξη ανήθικη η απόφαση για κατάργηση των Οργανισμών Εργατικής 
Κατοικίας και Εργατικής Εστίας. 

Οι Οργανισμοί αυτοί δεν επιβαρύνουν ούτε με ένα Ευρώ τον Κρατικό Προϋπολογισμό και είναι 
πλεονασματικοί. Ο ΟΕΚ και ο ΟΕΕ προσφέρουν κοινωνικό έργο (κατασκευή εργατικών κατοικιών, 
επιδότηση επιτοκίου για δάνεια από τις τράπεζες, επιδότηση ενοικίου, διάθεση δελτίων Κοινωνικού 
Τουρισμού, δάνεια αποπεράτωσης και επισκευής κατοικιών, χορήγηση δελτίων θεάτρου και βιβλίου, 
υλοποίηση θερινών και χειμερινών εκδρομικών προγραμμάτων) και με τους 25 βρεφονηπιακούς σταθμούς 
που λειτουργούν σε όλη την Ελλάδα εξυπηρετούν χιλιάδες εργαζόμενες μητέρες. 

Είναι φανερό ότι η κατάργηση των δύο οργανισμών διαλύει μία από τις θεμελιώδεις κοινωνικές 
δομές που υφίστανται σήμερα, απαλλάσσοντας πλήρως από τις εισφορές τους τούς εργοδότες, φέρνοντας σε 
απόγνωση εργαζόμενους και δικαιούχους.  

Ο Δήμος Ξάνθης ομόφωνα διαμαρτύρεται έντονα για το επικείμενο κουτσούρεμα και αυτών των 
ελάχιστων δικαιωμάτων των εργαζομένων, ζητά την απόσυρση του σχετικού σχεδίου και δηλώνει ότι θα 
βρεθεί μαζί με όλο το Λαό της πόλης απέναντι στους εμπνευστές τέτοιων μέτρων. 

Το παρόν ψήφισμα να αποσταλεί στον Πρόεδρο Ελληνικής Δημοκρατίας, στον Πρωθυπουργό της 
Ελληνικής Κυβέρνησης, στον Πρόεδρο Ελληνικού Κοινοβουλίου στους Προέδρους Κομμάτων του 
Ελληνικού Κοινοβουλίου, στον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων, στον Περιφερειάρχη 
ΑΜΘ στον Πρόεδρο της ΚΕΔΕ, στους Δημάρχους των Δήμων του Νομού Ξάνθης και στον Τοπικό Τύπο 
(αδαπάνως). 
……………………………………………………………………………………………………………  
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

 
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                                 (Ακολουθούν υπογραφές) 
(Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 7-3-2012 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

 
 

Αμπατζή Ευθυμία 
 


